
Protokoll årsmøte i Norske 4H-alumner 2023 

 

Tidspunkt: 9. juli 2023, kl. 09.00-13.00 

Stad: Utgard Flerbrukshus, Lom 

Antall med stemmerett: 29 

Observatørarar: 22 (23 stykk frå og med sak 2) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



_____________________________________________ 

Sak nr:  1/23 

Konstituering 

___________________________________________________ 

1.1 Godkjenning og opptelling av delegater 

Styret sitt forslag til vedtak: Årsmøte godkjenner tallet på 

stemmeberettigede årsmøterepresentanter. Det er 29 delegater med 

stemmerett og 22 observatører. 

Vedtak: Einstemmig vedtatt. 

 

1.2 Valg av ordfører og varaordfører 

Styret sitt forslag til vedtak: Petter Hjørungnes Jacobsen (VIGGA) velges 

som ordfører og Sissel Guran (VIGGA) velges som varaordfører 

Vedtak: Einstemmig valt. 

 

1.3 Valg av to referenter 

Styret sitt forslag til vedtak: Lisa Jonetta Ølvestveit (H.A.N.S.A) og Hans 

Ole Hatle (MORAL) velges som referenter 

Vedtak: Valt ved akklamasjon. 

 

1.4 Valg av to til å underskrive årsmøteprotokollen 

Styret sitt forslag til vedtak: Julie Kynø Lundberg (STÆA) og Guro Standal 

Vesterhus (STÆA) velges til å skrive under protokollen. 

Vedtak: Valt ved akklamasjon. 

 

1.5 Godkjenning av innkalling 

Frister for kunngjøring og innkalling til landsmøtet i 4H Norge er oppgitt i 

Norske 4H-Alumner sine vedtekter. 



Årsmøte ble kunngjort 9. mars. Innkalling med saksdokumenter ble sendt ut 

11.06.23. Dette er innenfor fristene for kunngjøring og utsending av 

sakspapirer til N4HA sitt årsmøte. 

Styret sitt forslag til vedtak: Årsmøte 2023 godkjenner innkallingen til 

årsmøtet. 

Vedtak: Godkjent ved akklamasjon. 

 

1.6 Valg av tre personer til tellekorps 

 

Styret sitt forslag til vedtak: Eirik Førde (SOFA), Monica Swigon (OPAL) og 

Åse Røysland (A3/STÆA) velges til tellekorps. 

Vedtak: Valt ved akklamasjon. 

 

1.7 Godkjenning av forretningsorden 

Styret i Norske 4H-alumner sitt forslag til forretningsorden under årsmøtet 2022: 

Sammensetning tale-, forslags- og stemmerett 

Alle 4H-alumner har møte-, tale- og forslagsrett. 4H-alumnklubbene har 

1 stemmeberettiget pr. Påbegynte 25. 4H-alumnmedlem i fylket (den 1. 

mai), med maksimalt 5 stemmeberettigede pr. 4H-alumnklubb. Det skal 

være avklart hvem som har stemmerett før møtet starter. 

Taletid, replikker m.m. 

Avgrensninger i taletid kan innføres av årsmøtet etter forslag fra 

ordfører eller årsmøterepresentanter. Ordfører kan gjøre unntak fra 

avgrensa taletid. Til hvert innlegg kan det gis maksimalt 2 replikker og 1 

svarreplikk. Den som ønsker ordet, melder seg ved å vise taleskilt. 

Innlegg til dagsorden, forretningsorden og voteringsorden skal sleppes 

til utenom talelisten. Ordfører eller årsmøterepresentanter kan foreslå å 

sette strek når de mener en sak er drøftet ferdig. Etter at strek er satt 

kan ingen nye innlegg i saken legges frem. 

Behandling av saker 

Alle endringsforslag skal fremmes skriftlig.  

Reglene for avstemning 

Dersom ikke noe annet er bestemt, blir saken avgjort med alminnelig 

flertall (flertallet av de avgitte stemmene. 



Vedtektsendringer krever at minst 2/3 av årsmøterepresentantene 

stemmer for forslaget. 

Blanke stemmer blir ansett som gyldige stemmer. 

Det skal være skriftlig valg av leder. Alle andre personvalg kan 

avgjøres ved akklamasjon, dersom det ikke er motkandidater. Skriftlig 

votering skal gjennomføres dersom minst en av representantene krever 

det og/eller dersom det er forslag til mer enn en kandidat. 

Dersom 2 forslag eller 2 kandidater får likt antall stemmer, skal det 

gjennomføres en ny avstemming.  

Alle med stemmerett skal si ifra til ordfører dersom de forlater årsmøtet.  

Ordførere kan fremme forslag til unntak i forretningsorden og 

dagsorden. 

 

Styret sitt forslag til vedtak: Årsmøtet 2023 godkjenner forretningsorden for 

årsmøtet. 

Vedtak: Godkjent ved akklamasjon. 

 

1.8 Godkjenning av sakliste 

Styret sitt forslag til vedtak: Årsmøtet 2023 godkjenner saklisten. 

Vedtak: Godkjent ved akklamasjon. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

___________________________________________________________________ 

Sak nr.  2/23 

Årsmelding 2022/2023 

___________________________________________________ 

 

Vedlegg: 

1.  Årsmelding 2022/2023 

 

Diskusjon: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

117 Monika Swigon Supert år! Kan de sei noko om medlemstall, 
kunne tenkt seg «trender» for å samanlikne 
medlemstall over fleire år. Følg tidlegare mal 
som er brukt. Samle medlem utanfor 
alumnklubb i ei kolonne, i staden for 
oppramsing i kvar lokalklubb 

103 Kristin Eineteig Takk for innspel, det vart gjort slik pga 
etterspørsel i fjor.  

   

 

 

Styret sin innstilling: Årsmøtet godkjenner årsmeldingen for 2022/2023.  

Merknad: Årsmøtet ber styret om å følge tidlegare mal for framsyning av medlemstal 

over tid (eksempelvis siste 3-5 år). Medlem som står som alumn i eigen klubb 

samlast i ei kolonne, i staden for å ramse opp per lokalklubb.  

Vedtak: Årsmøtet godkjenner årsmeldinga for 2022/2023 med merknaden som kom 

fram under årsmøtet. 

 

 

 

 

 



___________________________________________________________________ 

Sak nr.  3/23 

Regnskap 2023 

___________________________________________________ 

 

Vedlegg: 

1.  Regnskap 2023 med kommentarer 

2.  Revisors beretning  

 

Diskusjon: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

26 Ingrid Otnes I dei utsendte årsmøtepapira står det at 
midlane ein har fått frå 4H Norge er eit lån, 
men i presentasjonen på årsmøtet står desse 
midlane som eit tilskot. Er det eit lån eller 
tilskot? 

102 Emil Barstad N4HA får som alle 4H-fylke 100.000kr i tilskot 
kvart år, men har i tillegg eit lån hos 4H 
Norge. Midlane vil derfor bli ført som inntekt 
før ein fører ein del ut som tilbakebetaling på 
lånet. 

 

 

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2022. 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2022 ved akklamasjon. 

  

 

 

 

 

 



Regnskap 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

___________________________________________________________________ 

Sak nr.  4/23 

Generaldebatt 

___________________________________________________ 

 

Vedlegg 1 

 

Styret sin innstilling: Årsmøtet godkjenner årsmeldingen for 2022/2023.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

___________________________________________________________________ 

Sak nr.  4/23 

Generaldebatt 

___________________________________________________ 

Generaldebatten er din mulighet til å fremme dine meninger om saker du synes er 

viktig. Dette er også en arena for å gi både ris og ros. Eller kanskje du vil fortelle om 

noe kul alumnaktivitet fra ditt fylke?  

 

Diskusjon: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

13 Benjamin Lillerud I årsmeldinga er fadderordninga til N4HA 
nemnt og det står at det har vore utfordrande 
å få svar frå nokre av alumnklubbane. 
FHALIØST kjenner seg ikkje igjen i denne 
beskrivelsen, og var ikkje orientert om 
fadderordninga før dei leste om det i 
årsmeldinga. 
 

26 Ingrid Otnes Seier seg enig med forrige innspel. Legg fram 
forslag om å sende henvending til heile styret 
og ikkje berre til leiar. På denne måten aukar 
ein mogleghieta for å få respons.  
 

115 Eirik Førde Svar frå styret: N4HA-styret er dessverre klar 
over problemstillinga, og beklagar for at 
alumnklubbar har fått mangelfull oppfølging, 
samt at dette ikkje er fanga opp av resten av 
styret. Det er og eit kjent problem at 
alumnklubbane responderer i varierande grad.  
Dette er noko styret jobbar med, og prøver å 
bli betre på. 
 

117 Monika Swigon Alumnutveksling: Det er nemnt at ingen har 
søkt. Anbefaler på det sterkeste å benytte seg 
av denne ordninga. Ordninga er enkel og ta i 
bruk, og alt som trengst er ofte ein uformell 
henvendelse. 
 



4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Mange har ikkje fått informasjon om dette 
tilbodet. Etterlyser meir informasjon via N4HA 
sine kanalar, korleis og kor søker ein osv. 
. 

115 Eirik Førde Svar frå styret: Dette har vore oppe på fleire 
årsmøtet, men styret opplever at 
informasjonen ikkje når ut til medlemmane. 
Styret oppmodar årsmøtet til å bli flinkare å 
framsnakka denne ordninga. 
 

8 Julie Kynø Kjem med forslag om å laga ein felles 
årsmøteplan slikt at ein enklare kan få oversikt 
over kva arrangement ein kan bruke 
alumnutveksling ordninga på.  
 

117 Monika Swigon Stiller seg bak forrige talar og håpar dette er 
noko som kan komma på nettsida. Dette kan 
bidra til at alumnutveksling blir meir brukt. 
 

108 Line Hjørungnes 
Jacobsen 

Ønsker og ein felles årsplan, men dette 
avhenger av at klubbane sender inn sine 
årsplanar. Dette har tidlegare vore utfordrande 
då fleire klubbar har uferdige årsplanar som 
oppdaterast gjennom året, samt manglande 
respons ved førespurnad. Kan N4HA prøva ut 
dynamisk årsplan der fylka har ansvar for å 
oppdatere sine arrangement.  
 

117 Monika Swigon Speidaren nyttar dynamisk årsplan og har 
svært gode erfaringar med dette. Dei brukar 
løysinga til Google med åpen kalender kor alle 
kan legge inn arrangement. Ei slik ordning vil 
minske arbeidsmengda på N4HA.  
 

13 Benjamin Lillerud Leirbukser: FHALIØST slit med å få tak i gode 
bukser med god kvalitet. Er det mogleg for 
N4HA å løfte dette til sentralstyret for å få til ei 
felles løysing for bestilling og levering av 
leirbukser.   
 

115 Eirik Førde Dette er noko ein har diskutert mykje  
nasjonalt. Ikkje alle fylker er interessert i ei slik 
løysing då dei er nøgd med noværande 
levrandør. For at ordninga skal fungere må 
alle fylka vera med.  
 

26 Ingrid Otnes I Sverige har linjeforeninger fargerike bukser. 
Hordaland nyttar denne løysinga. Om ein 
bestiller store nok kvantum kan ein sjølv velje 



kva farge ein vil ha farga buksene i. Anbefalar 
dettte.  

4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Om ein avtale utarbeides, ønsker Nordland 
ein avtale med Felleskjøp dressane dei nyttar. 
 

117 Monika Swigon På årsmøte i 2015 vart det vedtatt at 
alumnane skulle sy på ei gullstripe i leirbuksa 
si. Kvar får ein tak i dette? Kan N4HA sjå på ei 
løysing for dette? Eller om ein i det heile skal 
halde fram med ordninga.  
 

 

 

Styret sin innstilling: Styret tar med seg Innspel, forslag, tanker og meninger som 

kommer fram i generaldebatten inn i arbeidet videre. 

Vedtak: Styret tek diskusjonen til vitande og tek med seg tankar, forslag og 

meiningar frå generaldebatten inn i vidare styrearbeid.   

 

___________________________________________________________________ 

Sak nr.  5.1/23 

Inkomne saker: StyreBOOST 

___________________________________________________ 

Innsendt av: N4HA-styret 
   
Informasjon om saken:  

  

StyreBOOST! er et arrangement for alumner med styreverv i alumnklubbene. 

Formålet med arrangementet er at de som sitter i alumnklubbstyrene rundt om i 

landet skal bli kjent med hverandre, få mulighet til å utveksle erfaringer og gjøre det 

enklere å samarbeide på tvers av alumnklubber. StyreBOOST! skal også være en 

liten gulrot til de som tar på seg verv, i form av en artig aktivitet.  

 

For andre året på rad måtte vi avlyse StyreBOOST! grunnet få påmeldte (fire 

påmeldte i år, en påmeldt i fjor).   

 

På årsmøte i fjor ønsket vi å vite hva vi skulle gjøre for at det skulle bli populært å 

reise på. Da fikk vi blant annet tilbakemelding om dårlig synliggjøring. I år har vi 

utarbeidet en synliggjøringsstrategi, denne ble overholdt for å promotere 

StyreBOOST! i våre kanaler, samt at vi har informert fadderklubbene våre.    

  



Dette ble gjort mtp synliggjøring/promotering:  

20.01.23 - Mail til alle alumnklubbledere  

20.01.23 - Innlegg på Facebook  

20.01.23 - Innlegg på Instagram  

30.01.23 - Historie på Instagram  

03.02.23 - Historie på Instagram  

07.02.23 - Historie på Instagram  

Påmeldingen åpnet 07.02.23  

17.02.23 - Historie på Instagram  

23.02.23 - Mail til alle alumnklubbledere  

23.02.23 - Innlegg på Facebook  

24.02.23 - Historie på Instagram   

27.02.23 - Historie på Instagram  

28.02.23 - Video på TikTok  

Påmeldingsfristen var 01.03.23  

  

Det har blitt lagt ned mye arbeid med planlegging og synliggjøring av arrangementet, 

og ettersom interessen for StyreBOOST! har vært såpass liten ønsker vi å avslutte 

gjennomføringen av dette og heller bruke tid/ressurser og StyreBOOST!-midlene til 

noe annet.  

  

Styret har kommet opp med noen mulige alternativer, men ønsker også Innspel fra 

årsmøtet:  

 

Forslag 1:  

Bruke StyreBOOST!-potten på å sende alumnklubbstyrene på Insporama.  

 

Forslag 2:  

«Ekstremhelg», et hakk opp fra aktivitetshelg med få plasser og 

søknadsbasert påmelding. Litt mer action og fartsfylte aktiviteter enn aktivitetshelga.  

 

 

Forslag 3:  

En ekstra aktivitetshelg/vinteraktivitetshelg. Dvs. totalt to aktivitetshelger hvert 

år, en på vinteren (januar), i tillegg til den nåværende på høsten (september). Ei 

lavterskelhelg med ei tydelig og god ramme der alle alumner har mulighet til å melde 

seg på.  

 

 

Forslag 4:  

Noe helt annet? Kom med Innspel! Hva vil DU delta på?  

  

  

N4HA-styrets innstilling til vedtak:  



StyreBOOST! avvikles og erstattes av noe annet. Styret får fullmakt til å utarbeide et 

alternativ ut ifra Innspelene som kom på årsmøtet.  

 

Oppklarande spørsmål: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

115 Eirik Førde Saksopplysning: Presiserar at forslaget til 
vedtak er at styreBOOST avviklas, og at styret 
får fullmakt til å utarbeide eit alternativ. 
Diskusjonen i saken vil takast med inn i det 
vidare arbeidet.  
 

 

Diskusjon: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Delegaten satt i N4HA-styret når 
arrangementet vart utarbeida. Då var det eit 
ynskje om ei lavterskel helg der alumnar 
kunne vera sosiale i hop. Siste åra har 
styreBOOST vore eit arrangement med 
aktivitet som for nokon kan ha vore fysisk 
krevjande. Ynskjer at N4HA legg lista lågare 
og fukuserar på lavterskel aktivitet.  
 

115 Eirik Førde Svar frå styret: Årets aktivitet var lite fysisk 
krevjande (Escape room). Tanken har vore at 
aktivitetshelga skal vera meir prega av action, 
medan styreBOOST skal vera noko sosialt for 
styra. Årets styret har diskutert moglegheita 
for å erstatte arrangementet med ei rolig 
aktivitetshelg for alle alumnar på vintertid.  
 

27 Caroline Berlin Enig med forrige talar. Ønsker ei open helg for 
alle, der alumnane slepp å vera leiarar og ha 
mykje ansvar.  
.  

14 Kristin Alfstad Stiller seg bak styret sitt forsalg (nr.1) om å 
nytta midlande til å sende alumnklubbstyra på 
insporama. Dette erstattar det faglege påfyllet 
som var hensikten med styreBOOST. I tillegg 
til at 4H opptek færre helger, og det vert 
enklare for folk å delta.  
 



102 Emil Barstad Einig med forrige talar; ein får fagleg påfyll og 
ein får vera sosial med andre alumnar. Det er 
og positivt med færre helger. 
  

117 Monika Swigon Og einig med delagat nr. 14. Våren er for 
mange travel, og det er derfor positivt med 
færre arrangement med god kvalitet.  
 

5 Elea Lydia 
Andreassen Nordli 

Etterspør kva insporama er. 
 

114 Randi Versto Kaasa Orienterer om kva insporama er: mix av 
fylkesstyreopplæring og inspirasjonssamling, i 
år var første året det vart arrangert. Det er for 
alle frivillige i organisasjonen vår. 
 

108 Line Hjørungnes 
Jacobsen 

Stiller spørsmål til årsmøtet om det er aktuelt 
med aktivitetshelg i januar. Har ei uformell 
håndsopprekning for å kartlegge om detter er 
noko årsmøtet kan stilla seg bak. 
(Ca. 2/3 er enig) 
 

26 Ingrid Otnes Det er viktig at N4HA legg til rette for lokal 
alumnaktivitet. Det er gjerne på dei lokale 
alumnarrangementa ein rekruterar nye 
medlem då det for nokon kan vera for mykje 
inntrykk om ein skal delta på nasjonalt 
arrangement.   
 

22 Mia Fjeld Kvandalsvoll OPAL har fult program på denne tida. Fleire 
andre fylker har styrevervsopplæring i desse 
tider, mange alumner er derfor opptatt i desse 
tider som instruktørar.  
  

25 Nicolaj Øvrevoll 
Disselhorf 

Er det mulig med ein evt. felles årsplan å få til 
ei aktivitetshelg utan at det kræsjar med for 
mange arrangement? I arbeidet med felles 
årsplan bør N4HA tilstrebe åpningar i nasjonal 
årsplan for lokal aktivitet.  
 

 

Vedtak:  

Forslag til vedtak vedtatt ved akklamasjon.  

 

 

 

 



___________________________________________________________________ 

Sak nr.  5.2/23 

Inkomne saker: alumnytt 

___________________________________________________ 

Innsendt av: N4HA-styret  
 

Informasjon om saken:  

 

Redaktør for Alumnytt, Håkon Munkejord, sendte i mars 2023 e-post til styret med 

anbefaling om at produksjonen av Alumnytt bør legges ned. Årsakene til dette er 

kontinuerlig lavt lesertall (mellom 100-130 av 1200 mottakere) og særlig hvor 

vanskelig det er å få inn nok materiale til å lage et blad med god kvalitet. Dette har 

også vært konklusjonen til de tre siste redaktørene av Alumnytt.  

 

I Alumnytt utgave 1/2023 hintet vi til at utgave 2/2023 blir siste utgave av Alumnytt. 

Gjennom perioden har det kommet opp to diskusjoner på Facebook knyttet til bladet, 

og derfor tar styret opp saken på årsmøtet.  

 

I diskusjonen i sosiale medier har det blitt løftet opp å gjeninnføre Alumnytt i 

papirform, og særlig sende ut papirutgaven til plakettmottakere som et 

rekrutteringstiltak. Det kom også frem konkrete forslag til spalter og innhold i bladet, 

og kritikk rundt rutiner for innsamling av materiale. Det største ankepunktet er at 

dette er en av få gjenværende synliggjøringsplattformer/plattformer som historisk har 

vært viktig for N4HA sammen med nettsiden. I debatten har det vært en overvekt av 

eldre alumner som har vært aktive i diskusjonen. Dette kan skyldes at dette er en 

gruppe som har flest medlemmer i alderen 23+.   

 

Styret har diskutert saken, og mener at arbeidet som legges ned med bladet er for 

stort sammenlignet med effekten og nytten bladet har. Det har lenge vært en stor 

utfordring å få inn saker fra alumnklubbene, og redaktør bruker mye tid på å få godt 

innhold i bladet. Det er en stor utfordring av e-poster til medlemmene havner i 

søppelposten, men styret har synliggjort i SoMe at Alumnytt er sendt ut. Det er 

fortsatt lavt lesertall, selv etter diskusjonene som har vært rundt bladet.  

 

Styret ønsker å erstatte dagens Alumn på ulike måter. Vi ser det ikke som 

hensiktsmessig å gå tilbake til papirutgave, da interessen for papirutgavene også var 

laber i undersøkelsen som ble gjennomført til årsmøtet i 2019. Det er bedre å bruke 

de 20-30,000kr som fysiske utgaver vil koste årlig på aktivitet for alumnene. Om ikke 

lenge er den nye nettsiden til Norske 4H-alumner under 4h.no klar til bruk. Her vil det 

ligge info om alumnlivet, ressurser til alumnklubbene og mye gøy. I tillegg er vi i 

dialog med 4H Norge om å få noen sider til dispensasjon i Aktivitet, der vi ønsker å 



synliggjøre alumnlivet for medlemmer i alderen 10-19 år. Videre ønsker vi å satse på 

synliggjøring i SoMe, både på Facebook, Instagram, SnapChat og TikTok.  

  

N4HA-styrets innstilling til vedtak: Alumnytt slik det er i dag opphører. N4HA-

styret arbeider med å synliggjøre alumnlivet på andre måter.  

 

 

Diskusjon: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

103 Kristin Eineteig Forteller om korleis styret når ut til alumnane 
på dei ulike plattformene sine: 

- Alumnnytt 150 lesere av 1200 
mailmottakere.  

- Siste facebookinnlegg 900.  
- Snap 300.  
- Tiktok mellom 1000-26000. 

 

9 Espen Skjessol I Norsk Smedforening var dei ei liknande sak, 
der dei endte opp med å samarbeide med 
andre land for å lage eit «nordisk blad». Kan 
ein gje ut eit blad i året og samarbeide med 
dei andre landa, der ein skriv mest om dei 
største arrangementa og den viktigaste 
informasjonen.  
 

108 Line Hjørungnes 
Jacobsen  

Det er oppretta ein dialog med 4H Norge om 
moglegheita for å flytte alumnnytt inn i 
medlemsbladet aktivitet på fast basis.  
 

117 Monika Swigon Historie er viktig, og det er kjipt å legge ned 
ein så lang tradisjon. Ein ser at det fungerte 
betre på 90-tallet, enn no. Kan ein vurdera å 
sende ut ei form for alumnnytt/hefte til alle 
plakettmottakarar i lag med kontigenten slik at 
ein kan kanskje verve fleire. QR-kode kan 
fungere, men det er betre å ha noko fysisk?  
Ønske: uavhengig av kva som blir vedtatt: det 
som kjem på SoMe forsvinn ofte i mengden, 
bør derfor ha dette i bakhovudet. Prøv ein 
mellomting der ein vurderer å sende ut 
nyhetsbrev med link til viktig info, frister og 
arrangement.  
 

108 Line Hjørungnes 
Jacobsen 

Informerer at det vert kartlagt moglegheita  for 
at N4HA skal ha tilgong til medlemsregisterert 
slik at ein enkelt kan senda ut e-postar og evt 
nyheitsbrev.  



  

8 Julie Kynø Det er kjekt å ha noko fysisk å bla i og kikka i. 
Epost forsvinn ofte i mengda og søppelpost. 
Godt forsalg med øyremerka sider i aktivitet, 
ein kan spela på ulike alumnklubbar at dei kan 
bidra med saker til ulike utgåver. Kanskje ein 
kan få synleggjort alumutvkesling her?  
 

117 Monika Swigon Bladet mangler artige, kule spalter. Ein bør 
ikkje berre sende inn «referat» frå forrige 
møte/aktivitet. Ein bør heller ha ei fast spalte, 
der ein har ein artig ting.  
 

4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Klubbane bør ikkje få ansvaret med å bidra 
med saker, fordi det er forskjell på kor aktive 
dei ulike klubbane er.  
 

8 Julie Kynø Ein kan sjølvsagt tilpasse for ulike fylker. Og 
fordel at ein når ut til yngre medlem, slik at dei 
kan bli verva til alumnklubben.  
 

13 Benjamin Lillerud Enig med øyremerka sider i aktivitet og 
diskusjonen over.  
Kan ein få innsikt i kva redaktørane gjer? 
Dersom alumnnytt fortsetter, kan det vera ein 
ide at redaktørane reiser ut og rundt for å få 
tak i informasjon og sakar, ikkje berre at 
klubbane skal sende inn til redaktør.  
 

115 Eirik Førde Redaktørane har hatt fritt spelerom til korleis 
dei arbeidar, nokon har hatt faste spalter 
andre ikkje. 
Ein slit med å få tak i saker frå klubbane og 
det krevjast mykje oppfølging.  
 

9 Espen Skjessol Klubbane treng ikkje senda inn berre frå 
aktivitetar, spaltene kan innehalde intervju av 
ein person, skilding av opplevingar. Kan ha 
andre kulturelle innslag?  
 

117 Monika Swigon Bra forslag, kjekkare med kreative spalter når 
ein skriv og les slike saker. Tenk nytt, treng 
ikkje aktivtetsreferat.  
 

26 Ingrid Otnes Treng ikkje aktivitetsreferat. Treng ikkje vera  
redd for historikken skal gå tapt, alle klubbar 
skriv i årsmeldinga si kva arrangement som 
har vore gjennomført. Aktivitet skriv gode og 
interressante saker, ein bør derfor prioritere 
ting som skapar engasjement og ikkje 



alumnnytt som få leser og ein slit med å få 
saker til. 
 

4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Ynskjer eit vedtak frå årsmøtet om å få på 
plass ein avtale om spalteplass i aktivitet.  
 

115 Eirik Førde Delegaten er ueinig i forslaget og vi siterar: 
«Dette er eit dumt forslag, fordi ein detaljstyrer 
forholdet mellom styret og 4H Norge. Det er 
betre at styret kan bestemme og vurdere kva 
som er den beste løysinga og forma på 
alumnnytt. Sjølvsagt med tett samarbeid med 
4H Norge.» 
 

4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Presiserer at formålet med vedtaket er at ein 
ikkje berre skal nå ut via SoMe, men ha ei 
plattform ein kan gi ut informasjon og nytt.  
 

13 Benjamin Lillerud Slik det vert lest opp står det at styret SKAL 
ha ein avtale med aktivitet. Ein kan ikkje 
pålegge slike avtalar, betre med større friheter 
for styret. 
 

108 Line Hjørungnes 
Jacobsen  

Ønsker oppklaring rundt forslag til vedtak, kan 
ein få intensjonen betre i vedtaket? Ein kan 
ikkje pålegge styret å inngå ein avatle, men 
ein kan ønske sterkt på vegne av årsmøtet.  
 

114 Randi Versto Kaasa Intensjonen bør komma tydeleg fram i 
vedtaket.  
 

26 Ingrid Otnes  Forslag til vedtak: Alumnytt slik det er i dag 
opphører. N4HA-styret arbeider med å 
synleggjære alumnlivet på andre måter. 
Årsmøtet ønsker synleggjering i 
medlemsbladet aktivitet. 

4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Stiller seg bak delegat nr. 26 sitt forslag, og 
trekker sitt eige. Nr. 26 sitt dekker intensjonen.  
 

  

Styret sitt forslag: Alumnytt slik det er i dag opphører. N4HA-styret arbeider med å 

synleggjære alumnlivet på andre måter. 

Endringsforslag: Alumnytt slik det er i dag opphører. N4HA-styret arbeider med å 

synleggjære alumnlivet på andre måter. Årsmøtet ønsker synleggjering i 

medlemsbladet aktivitet. 

Nytt vedtak: Endringsforslaget vedtas med overlegent fleirtall.  

 



___________________________________________________________________ 

Sak nr.  6/23 Årsplan 2023/2024 

___________________________________________________ 

 

Når Hva Arrangør/Hvor 

30. juli – 6. august RYE - rally Østerrike 

1.-3. september Overlappshelg Bergen 

8.-10. september Aktivitetshelg Trysil 

28.oktober-4.november RYE - høstseminar Georgia 

1. november  Internasjonal 4H-dag  

15. november Frist søke IFYE-utveksling NIFYEA 

November Styremøte  

Februar Styremøte  

Januar/februar Arrangement  TBA 

12.-14. april Voksenlederkurset TBA 

4. mai 4H-dagen  

Mai Styremøte  

Kveldstid - Juni (dato 
avhengig av årsmøtedato) 

Styremøte Teams 

6.-13. juli Landsleir 4H Hordaland, Voss 

 

Oppklarende spørsmål: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

25 Nicolaj Disselhorst Kva vart vedtatt angåande styreBOOST? 
 

 Ordstyrar StyreBOOST! avvikles og erstattes av noe 

annet. Styret får fullmakt til å utarbeide et 

alternativ ut ifra Innspelene som kom på 

årsmøtet.  

 

 

 

 



Innspel: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

117 Monica Swigon Dødsbra årsplan! Har sakna «kledd i 4H»-
kampanjen. Ynkjer å redigere inn #kleddi4H i 
kolonna med 4H-dagen, slik at alumnane kan 
ta kampanjen tilbake og ta meir eigarskap til 
4H-dagen. 
  

115 Eirik Førde Etterspør innspel frå årsmøtet om preferanser 
for når i jan/feb aktivitetshelga helst bør vera. 
 

4 Anne Marit 
Benjaminsen 

Fleire fylker har styrevervskurs i januar, 
aktivitetshelga bør derfor vera i februar 
 

25 Nicolaj Disselhorst Viser tilbake til diskusjon om felles årsplan; 
det vil bli enklare å få til å passe for flest 
mogeleg, dersom ein får på plass ein felles 
årsplan. 
 

 

 

 

Styret si innstilling: Årsmøtet vedtar årsplanen for 2023/2024, med dei innspela 

som kom. 

Vedtak: Årsplanen vert vedtatt med overlegent fleirtal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



___________________________________________________________________ 

Sak nr.  7/23 

Revidert budsjett 2023 og budsjett 2024 

___________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret sin innstilling: Årsmøtet vedtar revidert budsjett for 2023 og budsjett for 

2024. 

Vedtak: Budsjett for 2023 og 2024 vert vedtatt ved akklamasjon. 

 



___________________________________________________________________ 

Sak nr.  8/23 

Valg 

___________________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Posisjon Innstilling Alumnklubb  

Ordfører    

Varaordfører    

Leiar Iris Merete Natten 
Frydenlund 

Raa Gjenvalg, 
einstemmig 

Nestleiar Anita Lunde H.A.N.S.A Valt ved 
akklamasjon 

Sekretær Caroline Berlin A3 Valt ved 
akklamasjon 

Kasserar Thomas Kåsene 
Vinnes 

Telealumn Valt ved 
akklamasjon 

PR/Redaktør Kristin Eineteig SOFA Valt ved 
akklamasjon 

Styremedlem Åse Røysland A3/STÆA Valt ved 
akklamasjon 

Styremedlem Gina Langodden HOMLA Valt ved 
akklamasjon 

Varamedlem Elea Lydia 
Andreassen Nordli 

AK Jurtappen Valt ved 
akklamasjon 

Valgkomite Guro Vesterhus STÆA Valt ved 
akklamasjon 

Revisor Gustav Foseid GVAA-SDH? Valt ved 
akklamasjon 

Revisor Thor Christian 
Grosås 

GVAA-SDH? Valt ved 
akklamasjon 

 

Innspel: 

Delegat-

nummer 

Delegat Innspel 

117 Monica Swigon Kor mange år skal folk sitte i vervet sitt? 

 Valgkomite v/Perle 
Eidal 

I valkomiteen vert ein valt inn for 3 år om 
gangen, dei andre verva for eit år. 

 

 

 

 

 

 

 



Helsingar: 

General sekretær, Randi Versto Kaasa, kjem med helsing på vegne av 4H Norge 

Line Jacobsen viser den nye nettsida til N4HA 

Helsing frå RYE, ved nestleiar og nordisk representant Nikolai 

Ny nettside ved Line 

Presentasjon av RYE, ved Nicolai 

Avslutning 

Helsing frå avtroppande styre, ved Eirik Førde 

 

 

_______________________ ________________________ 
Julie Kynø Lundberg (STÆA) Guro Standal Vesterhus (STÆA) 

 

 


